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جلسات ما با برادران طالبان شرکت کنند و با هم حرف بزنیم. ما باید مراقب دشمن باشیم، 
هدف آنها فقط حقابه نیست.

جناب استاندار، یکی از چیزهایی که افکار عمومی را مشوش می کند، 
موضع گیری های متناقض در تهران است. حتی در وزارت نیرو یک نفر 
در یک روز، دو مدل مطالبه و تیتر را اعلام کرد: »نگذاشتند ما کجکی را 
ببینیم«. یک روز هم گفتند: »دهراوود را دیدیم«. به نظرم این اظهارات 
باعث تشویش اذهان می شود. چرا ما یک بیانیۀ واحد صادر نکردیم و چرا 

شفاف صحبت نمی کنیم؟
هیچ  دارد،  پاسخ  سؤالات  این  همۀ  باشد.  افراد  ذهن  در  سؤالاتی  است  ممکن  این  ببینید، 
برادر  برسد.  جواب  به  تا  کند  پیگیری  دارد،  ابهام  که  فردی  هر  نشده است.  منع  هم  ابهامی 
عزیزمان جناب آقای قمی نمایندۀ محترم رئیس جمهور در امور افغانستان، دائم پیگیر این 
موضوع هستند. پس اگر ابهامی وجود دارد، همۀ این ها قابل برطرف کردن است. همه چیز 

که رسانه نیست، روش میدانی شفاف  و پذیرا است.

خیلی  شد،  منحرف  گودزره  به  آب  که  گذشته  سال  سؤال...  آخرین 
پاییز  در  ان شاءالله  که  می کنند  اظهار  دوستان  حالا  کرد؛  نگرانمان 
بارندگی هایی است که احتمال آمدن آب وجود دارد. با توجه به اینکه ما 
بازدیدی از کمال خان نداشتیم، ممکن است نیروهای بدنه ای که از دورۀ 
سابق حکومت افغانستان حضور دارند، باز هم در دقیقۀ آخر مثل پارسال 
بگویند که جک خراب است، فلان اتفاق افتاده است و این بار را کماکان 
نمی تواند تحمل کند و آب منحرف بشود؛ چطور می شود پیگیری کرد که 

این بار آب منحرف نشود؟
خ داد، درست نبود و نباید می افتاد. دولت قبلی  الان خودشان هم قبول دارند، اتفاقی که ر
مسئول افتتاح این بند بوده؛ در واقع طراحش همان انگلیسی ها و آمریکایی ها بودند؛ ولی 
یقین  و  می کنیم  پیگیری  را  موضوع  ما  دادند.  انجام  را  کار  این  که  می گویند  صراحت  به  الان 
و  آینده  به  ما  می افتد.  خوبی  اتفاقات  بشود،  انجام  بارندگی ها  این  اگر  الهی  فضل  به  داریم 
عنایات الهی امید داریم؛ اما تمام تلاش  خودمان را می کنیم. الان هم کارهای مختلفی انجام 

می شود که حالا وقتش نیست و قبلاً توضیحاتی دادم.

تحلیلی  می آید،  دیگر  استان های  یا  تهران  از  که  کسی  هر  آخر!  سؤال 
می کند که فضا را به سمت تخاصم پیش می برد. اگر قرار است به آب برسیم، 
به نظر شما و هیئتی که تشریف بردید، باید در چه فضایی این قضیه پیگیری 

شود؟
خواهند  و  بوده اند  هم  کنار  ملت  دو  این  سال ها  هستیم.  همسایه  کشور  دو  ما  ببینید، 
که  هرکس  نمی شود  رسید.  نخواهیم  جایی  به  احساسی  حرف های  و  تصمیمات  با  ماند. 
اطلاعاتی  که  افرادی  از  من  است.  روشن  و  شفاف  کار  بزند.  حرفی  هر  شد،  احساساتی 
بالأخره  بدهند.  انجام  بیشتری  بررسی  تا  خواهشمندم  می گیرد،  قرار  اختیارشان  در 

دولت قبلی 
مسئول افتتاح 
این بند بوده؛ در 
واقع طراحش 
همان انگلیسی ها 
و آمریکایی ها 
بودند؛ ولی الان به 
صراحت می گویند 
که این کار را انجام 
دادند. ما موضوع 
را پیگیری می کنیم 
و یقین داریم به 
فضل الهی اگر این 
بارندگی ها انجام 
بشود، اتفاقات 
خوبی می افتد


